

**For Immediate Release**

## **BEA Extends Service Hours before the Lunar New Year Holiday**

**Hong Kong, 28<sup>th</sup> January, 2019** – For the convenience of its customers prior to the Lunar New Year holiday, The Bank of East Asia, Limited (“BEA”) will extend service hours at **15 selected branches** in Hong Kong on **31<sup>st</sup> January** (Thursday) and **1<sup>st</sup> February, 2019** (Friday) from 9:00 a.m. **until 6:00 p.m.** Please refer to the Appendix for a list of the selected branches.

Regular hours at all BEA branches will resume on 2<sup>nd</sup> February, 2019 (Saturday).

– End –

Media enquiries:

Ms. Lupina Cheung

Head of Branch Distribution and Services Department

The Bank of East Asia, Limited

Tel.: (852) 3608 2346

Email: [CHEUNGLCK@hkbea.com](mailto:CHEUNGLCK@hkbea.com)

## **東亞銀行於農曆新年假期前延長分行服務時間**

**香港，2019年1月28日** – 東亞銀行有限公司（「東亞銀行」）為方便客戶在農曆新年假期前使用分行服務，現安排**15間指定之香港分行於2019年1月31日**（星期四，年廿六）及**2月1日**（星期五，年廿七）延長服務時間，即由上午**9時至下午6時**。有關指定分行之名稱，請參閱附件。

東亞銀行香港全線分行將於**2019年2月2日**（星期六，年廿八）起回復正常服務時間。

– 完 –

媒體查詢：

東亞銀行有限公司

分行業務部主管

章芷君小姐

電話：(852) 3608 2346

電郵：[CHEUNGLCK@hkbea.com](mailto:CHEUNGLCK@hkbea.com)

## Appendix

### 附件

The 15 branches that will extend service hours to 6:00 p.m. on 31<sup>st</sup> January (Thursday) and 1<sup>st</sup> February, 2019 (Friday) are:

下列15間指定分行將於2019年1月31日（星期四，年廿六）及2月1日（星期五，年廿七）延長服務時間至下午6時：

Region 地區	Branch 分行	Region 地區	Branch 分行
HK 香港	Aberdeen 香港仔	KLN 九龍	Ma Tau Wei Road 馬頭圍道
	Causeway Bay 銅鑼灣		Millennium City 5 創紀之城五期
	Main 總行		Mongkok North 旺角北
	Quarry Bay 鰂魚涌		Tsim Sha Tsui 尖沙咀
	Wanchai 灣仔		
NT 新界	Fanling 粉嶺		
	Metro City Plaza 新都城中心		
	Shatin Plaza 沙田廣場		
	Tsuen Wan Sha Tsui Road 荃灣沙咀道		
	Tuen Mun Town Plaza 屯門市廣場		
	Yuen Long 元朗		

Note: Please visit the Bank's homepage at [www.hkbea.com](http://www.hkbea.com) or call (852) 2211 1333 for the addresses of the branches listed above.

註：有關上述分行之地址，可瀏覽東亞銀行網頁：[www.hkbea.com](http://www.hkbea.com) 或致電 (852) 2211 1333 查詢。